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s desete (X) sjednice Skupštine  

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona 

 

 

Sjednica je održana 08.12.2015. godine u zgradi Skupštine u Mostaru s početkom  u 

11:00 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio nazočne. 

Tajnik Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 

Nazočni: Mara Anđelić, Boris Bošnjak, Ilija Cvitanović, Osman Ćatić, Mesud Džajić, 

Ramiz Fajić, Luka Faletar, Osman Macić, Andrea Pehar  , Tomislav Martinović, Zijat Mušić, 

Ante Pavličević, Davor Pehar, Đuro Prkačin Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raič, Vesna 

Saradžić, Emir Šator, Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana-Marija Tadić-Jakovljević, 

Adnan Velagić, Drago Tule, Amer Zagorčić, Aner Žuljević. 

Izočni: Anel Kljako. 

Nakon Prozivke Sjednici je pristupio Zlatko Hadžiomerović.  

Konstatirano je da je na sjednici nazočno 28 zastupnika, izočan 1, te da postoji kvorum za 

rad i punovažno odlučivanje. 

Predsjedavajući je napomenuo da je na mjesto Slađana Bevande mandat dodijeljen gđi. 

Stani Burić, koja iz zdravstvenih razloga nije bila nazočna na ovoj sjednici Skupštine HNŽ/K.  

 Nazočni po pozivu: predstavnici Vlade HNŽ/K, predstavnici međunarodnih organizacija 

i predstavnici sredstava informiranja. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika. 

 Predloženi dnevni red: 

1. Zastupnička pitanja, 

2. Prijedlog Odluke o prestanku mandata zastupnika u Skupštini HNŽ/K, 

3. Prijedlog Odluke o verifikaciji mandata zastupnika u Skupštini HNŽ/K, 

4. Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu, 

5. Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu, 

Otvorena je rasprava o predloženom dnevnom redu. 

 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Tomislav Martinović i Aner Žuljević. 

 Zastupnik Tomislav Martinović je predložio da se točke 2. I 3. Prijedlog Odluke o 

prestanku mandata zastupnika u Skupštini HNŽ/K i Prijedlog Odluke o verifikaciji mandata 

zastupnika u Skupštini HNŽ/K skinu s dnevnog reda zbog opravdanog izostanka gđe Stane Burić 

da nazoči na verifikaciji mandata za zastupnicu u Skupštini HNŽ/K.  

 Zastupnik Aner Žuljević je ispred Kluba SDP predložio izmjenu dnevnog reda u formi 

zaključka. Klub zastupnika SDP-a traži uvrštavanje na dnevni red X sjednice Skupštine HNŽ/K 

rješavanje pitanja zdravstvenog osiguranja radnika JP Željeznice F BiH i predlaže da se usvoji 

sljedeći zaključak: Zadužuje se Zavod zdravstvenog osiguranja da u skladu s potpisanim 

ugovorima i na temelju prakse u ostalim županijama F BiH omogući ovjeru zdravstvenih 

knjižica radnicima JP Željeznice F BiH. I članak 2., ovaj zaključak stupa na snagu danom 

njegovog donošenja“.  



 

Uslijedila je stanka 5 minuta radi konsultacija.  

 

 Nakon stanke predsjedavajući je upoznao zastupnike o postignutom dogovoru s Klubom 

SDP-a  da će se prijedlog Kluba SDP-a uvrstiti na narednoj sjednici Skupštine koja je predviđena 

za tjedan dana.  

 Uslijedilo je glasovanje na prijedlog zastupnika Tomislava Martinovića da se točka 2.i 3. 

skinu s dnevnog reda.  

 Nakon glasovanja konstatirano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 

 

Usvojeni dnevni red: 

 

1. Zastupnička pitanja, 

2. Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu, 

3. Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. Godinu. 

Predsjedavajući je napomenuo da su zastupnici dobili Izvod iz zapisnika s 9. sjednice 

Skupštine. 

Otvorena je rasprava. 

Primjedbi i prijedloga nije bilo. 

Uslijedilo je glasovanje za Izvod iz zapisnika s 9. sjednice Skupštine HNŽ/K. 

Nakon glasovanja konstatirano je da je zapisnik s 9. sjednice jednoglasno usvojen. 

 

 AD1. Zastupnička pitanja 

Zastupnik Elmir Šator 

Da li se Vlada, odnosno svi organi uprave, pridržavaju odredbi zakona o izvršenju 

budžeta, na primjer izvršenje budžeta po analitičkom kodu 614 000, dali je za trošenje tih 

sredstava ispoštovan zakon o izvršenju budžeta za 2015. godinu?  

 

Zastupnik Amer Zagorčić 

 Zastupnička inicijativa upućena Ministarstvu prosvjete HNŽ/K i Vladi HNŽ/K da u 

suradnji s ostalim nadležnim institucijama u svim osnovnim i srednjim školama u HNŽK uvedu 

kao obvezne predmete jezike naroda u BiH, to jest sva tri jezika. Molio bih da me se u najkraćem 

mogućem roku izvijesti o planovima za realizaciju ove inicijative.  

 

Zastupnica Vesna Saradžić 

 Zastupnička inicijativa I upućena prema Vladi. Da Vlada u skladu sa svojom praksom 

ispoštuje činjenicu da smo dobili svjetskog prvaka u karateu iz ove županije, a dolazi iz Karate 

kluba „Mostar“ Mostar. A od nas u Skupštini očekujem da danas uputimo čestitku ispred svih 

nas za ostvareni svjetski uspjeh.  

 Zastupnička inicijativa II odnosi se na Izmjene i dopune Zakona o Narodnim novinama 

HNŽ i traži da Skupštna HNŽ/K u skladu s procedurom koju propisuju članak 104.i članak 

105.Poslovnika Skupštine, donese zaključak kojim bi odredili načine pripreme i nositelje  izrade 

Izmjena i dopuna Zakona o Narodnim novinama HNŽ/K.  

 

 Zastupnik Adnan Velagić 

 Traži odgovor na Zastupničko pitanje postavljeno na jednoj od prethodnih sjednica, 

upućeno Ministarstvu Zdravstva, rada i socijalne skrbi vezano za problem dežurne apoteke u 

Konjicu i dali će nadležno ministarstvo učiniti išta da se otvori dežurna apoteka? 

 Traži odgovor na Zastupničko pitanje postavljeno prije mjesec dana, upućeno 

Ministarstvu Trgovine, turizma i zaštite okoliša vezano za gradsku deponiju u gradskoj zoni 

Konjic. 



 Ranije upućena Inicijativa Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i sporta za izmjenu 

Zakona o visokom školstvu u dijelu nastavnog napredovanja na Sveučilištima i to da se rokovi za 

napredovanje skrate, a što bi ušlo u Zakon o visokom školstvu.  

 Također ranije upućena Inicijativa Vladi za utvrđivanje uvođenja pravilne politike 

prilikom upisa na Univerzitet i Sveučilište, na koju nije dobiven odgovor.  

 Inicijativa upućena Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i sporta: Da ovo Ministarstvo 

donese odluku o doškolovavanju nastavnika u osnovnim školama kokji imaju završene više 

dvogodišnje pedagoške škole i učiteljske škole.  

 

 Zastupnik Ilija Cvitanović 

 Prijedlog upućen Vladi HNŽ/K, a koji se odnosi na prijem vježbenika u našoj županiji za 

natječaj koji je u tijeku: Da Vlada razmisli da izmjeni kriterije, pod 1. Da bi bili što 

transparentniji da bi svi kandidati imali iste šanse. 2. Kakav će efekt postići time što će primiti po 

političkoj podobnosti 100 vježbenika? 

 Zastupnik Zoran Rajić 

 Inicijativa o što skorijem donošenju Zakona o šumama HNŽ/K, uz mogućnost održavanja 

javne rasprave o šumama.  

 

 Zastupnica Andrea Pehar 

 Inicijativa I upućena po drugi put Skupštini i Vladi HNŽ/K vezano za objavu Narodnih 

novina na službenim stranicama Skupštine i Vlade HNŽ/K, te da se retroaktivno objave. 

 Inicijativa II upućena vodstvu Skupštine HNŽ/K da uputi zaključak Ministarstvu 

prosvjete, znanosti, kulture i športa kojim bi se reguliralo pitanje naklade udžbenika.  

 

 Zastupnik Ante Pavličević 

 Inicijativa I upućena Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i športa da se u svim 

osnovnim i srednjim školama postave sandučići u koje svaki učenik škole može da prijavi 

sumnjive radnje i neke žalbe.  

 Inicijativa II za zasnivanje tematske sjednice Skupštine HNŽ/K o stanju sigurnosti u 

županiji HNŽ/K i u Mostaru. 

 

 Zastupnik Mensud Džajić 

 Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i športa: Zakon o 

osnovnom odgoju i obrazovanju HNK-a, član 84, „Za stručnog saradnika može biti izabrana 

osoba koja pored općih uslova utvrđenih zakonom ima odgovarajuću visoku, višu ili srednju 

stručnu spremu“. Stepen i vrstu stručne spreme nastavnika ili stručnog saradnika u osnovnoj 

školi uređuje ministarstvo“. E sad, imamo član 118, „Provedbene propise iz ovog zakona 

ministarstvo je dužno donijeti u roku od 6 mjeseci od dana stupanja na snagu ovog zakona“. 

Pitanje glasi: „Da li je ministarstvo donijelo provedbene propise iz ovog zakona obzirom da se 

zloupotrebljava ova praznina u zakonu“? 

 

 Poslanik Aner Žuljević 

 Zastupničko pitanje upućeno prema Ministarstvu unutarnjih poslova: s obzirom da je 

jučer objavljena informacija kako je jedna od visokoškolskih ustanova Sveučilišta u Mostaru 

podigla svoje sigurnosne mjere u saradnji sa visokim zvaničnicima unutar Ministarstva 

unutrašnjih poslova, pa me interesuje o čemu se tu konkretno radi i kakva su to saznanja i zašto 

se radi na ovaj parcijalni način kada je u pitanju samo jedna institucija? 

 Nakon zastupničkih pitanja predsjednik Vlade Nevenko Herceg dao je kratko 

obrazloženje na zastupničko pitanje zastupnika Anera Žuljevića.  

 

 

 



AD 2. Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2016. Godinu 

 Materijale je uputila Vlada. 

 U ime predlagatelja obrazloženje su dali predsjednik Vlade Nevenko Herceg i ministar 

financija Adnan Faladžić. 

 Zastupnica Ivona Raguž podnijela je Skupštini izvješće ispred Povjerenstva za proračun, 

financije i ekonomsku politiku Skupštine HNŽ/K vezano za Nacrt Proračuna HNŽ/K za 

2016.godinu i Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. Godinu. 

 Otvorena je rasprava. 

 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Ilija Cvitanović, Amer Zagoričić, Aner Žuljević, 

Dario Pušić, Adnan Velagić, Drago Tule, Vesna Saradžić, Đuro Prkačin, Ramiz Fajić, Andrea 

Pehar, Zlatko Hadžiomerović, Zijat Mušić, Osman Čatić, Elmir Šator, Tomislav Martinović, 

Osman Macić,  

 Nakon iscrpne rasprave predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak: 

„Prihvaća se Nacrt Proračuna HNŽ/K kao dobra osnova za izradu Prijedloga Proračuna za 2016. 

godinu. Primjedbe i prijedlozi zastupnika na Nacrt Proračuna dostavit će se Vladi na 

razmatranje“.  

 Uslijedilo je glasovanje za predloženi zaključak. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da je većinom glasova ZA, s dva (2) glasa protiv i bez 

suzdržanih glasova, prihvaćen zaključak .  

 

AD 3. Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu 

 Materijale je uputila Vlada. 

 Predsjedavajući je napomenuo da je zastupnica Ivona Raguž dostavila pismeno mišljenje 

ispred Povjerenstva za proračun, financije i ekonomsku politiku, te isto usmeno iznijela prije 

rasprave po 2. točki dnevnog reda.   

 Otvorena je rasprava.  

 U raspravi su sudjelovali: Šerif Špago, Zijat Mušić, Ajman Šoše. 

 Nakon rasprave predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak: „Prihvaća se 

Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu kao dobra osnova za izradu 

Prijedloga. Primjedbe i prijedlozi zastupnika bit će dostavljeni Vladi na razmatranje“.  

 Uslijedilo je glasovanje za predloženi zaključak. 

 Nakon glasovanja konstatirano je da je zaključak jednoglasno prihvaćen.  

 

 

 

Sjednica je završila  u 14:30 sati. 

 

 

 

 

Zapisničar:  
Suzana Puljić                Predsjedavajući 

                                                                                                  

                                                                                                                  Šerif Špago 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine 

Hercegovačko-neretvanski kanton 

S K U P Š T I N A 

 

Broj:02-01-X-310/15 

Mostar, 08.12.2015. godine 

 

 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa desete (X) sjednice Skupštine  

Hercegovačko-neretvanskog kantona 

 

 

Sjednica je održana 08.12.2015. godine u zgradi Skupštine u Mostaru sa početkom  u 

11:00 sati. 

Sjednicu je otvorio predsjedavajući Skupštine Šerif Špago i pozdravio prisutne. 

Sekretar Skupštine, Željka Čule obavila je prozivku. 

Prisutni: Mara Anđelić, Boris Bošnjak, Ilija Cvitanović, Osman Ćatić, Mesud Džajić, 

Ramiz Fajić, Luka Faletar, Osman Macić, Andrea Pehar, Tomislav Martinović, Zijat Mušić, 

Ante Pavličević, Davor Pehar, Đuro Prkačin Dario Pušić, Ivona Raguž, Zoran Raič, Vesna 

Saradžić, Emir Šator, Amir Šelo, Ajman Šoše, Šerif Špago, Ana-Marija Tadić-Jakovljević, 

Adnan Velagić, Drago Tule, Amer Zagorčić, Aner Žuljević. 

Odsutni: Anel Kljako. 

Nakon Prozivke Sjednici je pristupio Zlatko Hadžiomerović.  

Konstatovano je da je na sjednici prisustvovalo 28 Poslanika, odsutan 1, te da postoji 

kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

Predsjedavajući je napomenuo da je na mjesto Slađana Bevande mandat dodijeljen gđi. 

Stani Burić, koja iz zdravstvenih razloga nije bila prisutna na ovoj sjednici Skupštine HNK-a.  

 Prisutni po pozivu: predstavnici Vlade HNK-a, predstavnici međunarodnih organizacija 

i predstavnici sredstava informisanja. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika. 

 Predloženi dnevni red: 

1. Poslanička pitanja, 

2. Prijedlog Odluke o prestanku mandata poslanika u Skupštini HNK-a, 

3. Prijedlog Odluke o verifikaciji mandata poslanika u Skupštini HNK-a, 

4. Nacrt Budžeta HNK-a za 2016. godinu, 

5. Nacrt Zakona o izvršenju Budžeta HNK-a za 2016. godinu, 

Otvorena je rasprava o predloženom dnevnom redu. 

 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Tomislav Martinović i Aner Žuljević. 

 Poslanik Tomislav Martinović je predložio da se tačke 2. I 3. Prijedlog Odluke o 

prestanku mandata poslanika u Skupštini HNK-a i Prijedlog Odluke o verifikaciji mandata 

poslalnika u Skupštini HNK-a skinu sa dnevnog reda zbog opravdanog izostanka gosp. Stane 

Burić da prisustvuje na verifikaciji mandata za poslanika u Skupštini HNK-a.  

 Poslanik Aner Žuljević je ispred Kluba SDP predložio izmjenu dnevnog reda u formi 

zaključka. Klub poslanika SDP-a traži uvrštavanje na dnevni red X sjednice Skupštine HNK-a 

rješavanje pitanja zdravstvenog osiguranja radnika JP Željeznice F BiH i predlaže da se usvoji 

sljedeći zaključak: Zadužuje se Zavod zdravstvenog osiguranja da u skladu sa potpisanim 

ugovorima i na osnovu prakse u ostalim kantonima F BiH omogući ovjeru zdravstvenih knjižica 

radnicima JP Željeznice F BiH. I član 2., ovaj zaključak stupa na snagu danom njegovog 

donošenja“.  



Uslijedila je pauza 5 minuta radi konsultacija.  

 

 Nakon pauze predsjedavajući je upoznao poslanike o postignutom dogovoru sa Klubom 

SDP-a  da će se prijedlog Kluba SDP-a uvrstiti na narednoj sjednici Skupštine koja je predviđena 

za sedam dana.  

 Uslijedilo je glasanje na prijedlog poslanika Tomislava Martinovića da se tačke 2.i 3. 

skinu s dnevnog reda.  

 Nakon glasanja konstatovano je da je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 

 

Usvojeni dnevni red: 

 

1. Poslanička pitanja, 

2. Nacrt Budžeta HNK-a za 2016. godinu, 

3. Nacrt Zakona o izvršenju Budžeta HNK-a za 2016. Godinu. 

Predsjedavajući je napomenuo da su poslanici dobili Izvod iz zapisnika sa 9. sjednice 

Skupštine. 

Otvorena je rasprava. 

Primjedbi i prijedloga nije bilo. 

Uslijedilo je glasanje za Izvod iz zapisnika sa 9. sjednice Skupštine HNK-a. 

Nakon glasanja konstatovano je da je zapisnik sa 9. sjednice jednoglasno prihvaćen. 

 

 AD1. Poslanička pitanja 

Poslanik Elmir Šator 

Da li se Vlada, odnosno svi organi uprave, pridržavaju odredbi zakona o izvršenju 

budžeta, na primjer izvršenje budžeta po analitičkom kodu 614 000, dali je za trošenje tih 

sredstava ispoštovan zakon o izvršenju budžeta za 2015. godinu?  

 

Poslanik Amer Zagorčić 

 Poslanička inicijativa upućena Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta HNK-a i 

Vladi HNK-a da u saradnji sa ostalim nadležnim institucijama u svim osnovnim i srednjim 

školama u HNK-a uvedu kao obavezne predmete jezike naroda u BiH, to jest sva tri jezika. 

Molio bih da me se u najkraćem mogućem roku izvijesti o planovima za realizaciju ove 

inicijative.  

 

Poslanica Vesna Saradžić 

 Poslanička inicijativa I upućena prema Vladi. Da Vlada u skladu sa svojom praksom 

ispoštuje činjenicu da smo dobili svjetskog prvaka u karateu iz ovog kantona, a dolazi iz Karate 

kluba „Mostar“ Mostar. A od nas u Skupštini očekujem da danas uputimo čestitku ispred svih 

nas za ostvareni svjetski uspjeh.  

 Poslanička inicijativa II odnosi se na Izmjene i dopune Zakona o Služebenim novinama 

HNK-a i traži da Skupštna HNK-a u skladu s procedurom koju propisuju članovi 104. i 105. 

Poslovnika Skupštine, donese zaključak kojim bi odredili načine pripreme i nositelje  izrade 

Izmjena i dopuna Zakona o Službenim novinama HNK-a.  

 

 Poslanik Adnan Velagić 

 Traži odgovor na poslaničko pitanje postavljeno na jednoj od prethodnih sjednica, 

upućeno Ministarstvu Zdravstva, rada i socijalne zaštite vezano za problem dežurne apoteke u 

Konjicu i dali će nadležno ministarstvo učiniti išta da se otvori dežurna apoteka? 

 Traži odgovor na poslaničko pitanje postavljeno prije mjesec dana, upućeno Ministarstvu 

Trgovine, turizma i zaštite okoline vezano za gradsku deponiju u gradskoj zoni Konjic. 



 Ranije upućena Inicijativa Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta za izmjenu 

Zakona o visokom obrazovanju u dijelu nastavnog napredovanja na univerzitetima i to da se 

rokovi za napredovanje skrate, a što bi ušlo u Zakon o visokom obrazovanju.  

 Također ranije upućena Inicijativa Vladi za utvrđivanje uvođenja pravilne politike 

prilikom upisa na Univerzitet i Sveučilište, na koju nije dobiven odgovor.  

 Inicijativa upućena Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta: Da ovo 

Ministarstvo donese odluku o doškolovavanju nastavnika u osnovnim školama koji imaju 

završene više dvogodišnje pedagoške škole i učiteljske škole.  

 

 poslanik Ilija Cvitanović 

 Prijedlog upućen Vladi HNK-a, a koji se odnosi na prijem vježbenika u našem kakntonu 

za konkurs koji je u toku: Da Vlada razmisli da izmjeni kriterije, pod 1. Da bi bili što 

transparentniji da bi svi kandidati imali iste šanse. 2. Kakav će efekat postići time što će primiti 

po političkoj podobnosti 100 vježbenika? 

 

 Zastupnik Zoran Rajić 

 Inicijativa o što skorijem donošenju Zakona o šumama HNK-a, uz mogućnost održavanja 

javne rasprave o šumama.  

 

 Poslanica Andrea Pehar 

 Inicijativa I upućena po drugi put Skupštini i Vladi HNK-a vezano za objavu Službenih 

novina na službenim stranicama Skupštine i Vlade HNK-a, te da se retroaktivno objave. 

 Inicijativa II upućena vodstvu Skupštine HNK-a da uputi zaključak Ministarstvu 

obrazovanja, nauke, kulture i sporta kojim bi se regulisalo pitanje naklade udžbenika.  

 

 Poslanik Ante Pavličević 

 Inicijativa I upućena Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta da se u svim 

osnovnim i srednjim školama postave sandučići u koje svaki učenik škole može da prijavi 

sumnjive radnje i neke žalbe.  

 Inicijativa II za zasnivanje tematske sjednice Skupštine HNK-a o stanju sigurnosti u 

kantonu  HN -ai u Mostaru. 

 

 Poslanik Mensud Džajić 

 Poslaničko pitanje upućeno Ministarstvu obrazovanja, nauke, kulture i sporta: Zakon o 

osnovnom odgoju i obrazovanju HNK-a, član 84, „Za stručnog saradnika može biti izabrana 

osoba koja pored općih uslova utvrđenih zakonom ima odgovarajuću visoku, višu ili srednju 

stručnu spremu“. Stepen i vrstu stručne spreme nastavnika ili stručnog saradnika u osnovnoj 

školi uređuje ministarstvo“. E sad, imamo član 118, „Provedbene propise iz ovog zakona 

ministarstvo je dužno donijeti u roku od 6 mjeseci od dana stupanja na snagu ovog zakona“. 

Pitanje glasi: „Da li je ministarstvo donijelo provedbene propise iz ovog zakona obzirom da se 

zloupotrebljava ova praznina u zakonu“? 

 

 Poslanik Aner Žuljević 

 Poslaničko pitanje upućeno prema Ministarstvu unutrašnjih poslova: s obzirom da je 

jučer objavljena informacija kako je jedna od visokoškolskih ustanova Sveučilišta u Mostaru 

podigla svoje sigurnosne mjere u saradnji sa visokim zvaničnicima unutar Ministarstva 

unutrašnjih poslova, pa me interesuje o čemu se tu konkretno radi i kakva su to saznanja i zašto 

se radi na ovaj parcijalni način kada je u pitanju samo jedna institucija? 

 

 Nakon poslaničkih pitanja predsjednik Vlade Nevenko Herceg dao je kratko obrazloženje 

na poslaničko pitanje poslanika Anera Žuljevića.  

 



AD 2. Nacrt Budžeta HNK-a za 2016. Godinu 

 Materijale je uputila Vlada. 

 U ime predlagača obrazloženje su dali predsjednik Vlade Nevenko Herceg i ministar 

financija Adnan Faladžić. 

 Poslanica Ivona Raguž podnijela je Skupštini izvještaj ispred Komisije za budžet, 

financije i ekonomsku politiku Skupštine HNK-a vezano za Nacrt Budžeta HNK-a za 

2016.godinu i Nacrt Zakona o izvršenju Budžeta HNK-a za 2016. Godinu. 

 Otvorena je rasprava. 

 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Ilija Cvitanović, Amer Zagoričić, Aner Žuljević, 

Dario Pušić, Adnan Velagić, Drago Tule, Vesna Saradžić, Đuro Prkačin, Ramiz Fajić, Andrea 

Pehar, Zlatko Hadžiomerović, Zijat Mušić, Osman Čatić, Elmir Šator, Tomislav Martinović, 

Osman Macić,  

 Nakon iscrpne rasprave predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak: 

„Prihvaća se Nacrt Budžeta HNK-a kao dobra osnova za izradu Prijedloga Budžeta za 2016. 

godinu. Primjedbe i prijedlozi poslanika na Nacrt Budžeta dostavit će se Vladi na razmatranje“.  

 Uslijedilo je glasanje za predloženi zaključak. 

 Nakon glasanja konstatovano je da je većinom glasova ZA, sa dva (2) glasa protiv i bez 

suzdržanih glasova, prihvaćen zaključak .  

 

AD 3. Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2016. godinu 

 Materijale je uputila Vlada. 

 Predsjedavajući je napomenuo da je poslanica Ivona Raguž dostavila pismeno mišljenje 

ispred Komisije za budžet, financije i ekonomsku politiku, te isto usmeno iznijela prije rasprave 

po 2. tački dnevnog reda.   

 Otvorena je rasprava.  

 U raspravi su učestvovali: Šerif Špago, Zijat Mušić, Ajman Šoše. 

 Nakon rasprave predsjedavajući je predložio da Skupština donese zaključak: „Prihvaća se 

Nacrt Zakona o izvršenju Budžeta HNK-a za 2016. godinu kao dobra osnova za izradu 

Prijedloga. Primjedbe i prijedlozi poslanika bit će dostavljeni Vladi na razmatranje“.  

 Uslijedilo je glasanje za predloženi zaključak. 

 Nakon glasanja konstatovano je da je zaključak jednoglasno prihvaćen.  

 

 

 

Sjednica je završila  u 14:30 sati. 

 

 

 

 

Zapisničar:  
Suzana Puljić                Predsjedavajući 

                                                                                                  

                                                                                                                  Šerif Špago 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


